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KARPACKIE- Groupama Rallye

A káldi gyűjtőben mondták…

Pethő István- Bacigál Igor (Mitsubishi Lancer EVO IX.): „Nagyon
tapogatóztunk, és nem nyitottuk meg kellőképpen a gumikat. A másodikra ugyan
megtettük, de akkora már sokat száradt a pálya, szóval pont fordítva kellett volna.
Kezd az autó is tetszeni, és a murvához is kezdek hozzászokni. Itt Káldon remélem,
hogy jobb időt tudunk futni, de igazán a holnapi gyorsaságikat várom!”

„Menya”- Diós Dani (Mitsubishi Lancer EVO IX.): „Sokkal jobb volt a második
kör, érezhető volt az új gumi, úgyhogy az első körért csak magamat okolhatom.
Próbálunk javulni, itt az utolsó gyorsaságin már az elejével jöttünk egy időt. A
féktávokat is kezdjük érezni, tehát ha ezeket az időket tartjuk, akkor ott lehetünk az
élbolyban.”

Ifj. Ranga László- Czakó Janek (Mitsubishi Lancer EVO IX.): „Az első körben
az egész mezőnyből csak mi mentünk zárt mintás gumival. A második körben egy
megforgás ellenére is jó időt autóztunk. A káldi gyorson pedig beértük Bessenyey-
éket, de egy felvert kő miatt betört a szélvédőnk. A következő körre is hagytuk a
gumikat, de ez nem bizonyult jó választásnak.”

Balogh János- Kiss Patrik (Mitsubishi Lancer EVO IX.): „Jól sikerült ez a kör,
úgy tűnik kezdünk magunkra találni. Sokat száradt a pálya, ami számunkra kedvező.
Hosszúperesztegen amennyire rosszul mentünk az első körben, annyira jól sikerült a
második.”

Ollé Sándor- Gulyás Kata (Suzuki Swift S1600): „Úgy gondolom, hogy a káldi
gyorsasági nagyon motorerő kérdése. Mi most ennek hiányában vagyunk, de nagyon
figyeltünk arra, hogy a féktávok jók legyenek. Könnyen mozog az autónk, és ha
belekerül a Suzukiba az új motor talán a bajnokság további részébe is bele tudunk
szólni.”

Trencsényi József- Vinoczai Attila (Mitsubishi Lancer EVO IX.):
„Összességében semmi nem történt. Amennyire jók voltunk az első körben, annyira
rosszul sikerült a második, így még mindig az abszolút 12. helyen vagyunk.”


